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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:418 Möjligheten att nå regeringens polismål

Regeringen har satt som mål att Polismyndigheten 2024 ska ha 10 000 fler 
polisanställda jämfört med 2016. 

Som det ser ut nu kommer målet inte att nås, framför allt inte den del av målet 
som rör antalet poliser i yttre tjänst. I stora delar av landet går utvecklingen åt 
fel håll. Sveriges Radio har bland annat rapporterat om att exempelvis 
polisregion Stockholm i dag har närmare 300 färre poliser än 2016. 

Moderaterna har upprepade gånger påpekat att om attraktiviteten för polisyrket 
inte stärks kommer regeringens mål inte att nås. 

För att stärka attraktiviteten för polisyrket finns i den budget riksdagen beslutat 
en särskild lönesatsning för poliser. 

Med anledning av ovanstående önskar jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att nå målet om antalet 
polisanställda? 

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


